
 

 

 

 

 

 

 
De raad van de gemeente Etten-Leur; 
 
 
gezien het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 6 mei 2025, 
met overneming van de daarin vermelde motieven; 
 
gelet op gelet op het Rijksbrede programma Circulaire Economie om in 2050 volledig circulair te zijn, 
met als tussenstap 2030, 50% circulair. 
 
het Raadsprogramma “Etten-Leur maken we samen”: 
- Uiteraard handelen we als gemeente ook duurzaam. Daartoe kijken we kritisch naar de 
verduurzamingsmogelijkheden van de eigen organisatie: bijvoorbeeld door het verduurzamen van 
gemeentelijk vastgoed en het gemeentelijk vastgoed dat we niet meer nodig hebben, af te stoten. 
- De gemeenteraad wil voorwaarden scheppen zodat bedrijven hun productieprocessen circulair in 
kunnen richten. Als gemeente geven we zelf het goede voorbeeld. 
- De gemeenteraad wil bedrijventerreinen revitaliseren, herstructureren en vervolgens duurzaam 
inrichten om zo zuinig mogelijk met de beschikbare ruimte om te gaan. 
 
het college-uitvoeringsprogramma 2022-2026: 
- We onderzoeken de mogelijkheden om te komen tot een circulair ambachtscentrum 
- De inrichting van bedrijventerreinen voldoet aan de duurzaamheidseisen. 
- De beschikbare ruimte wordt zuinig gebruikt. 
- Het bedrijventerrein draagt bij aan de verduurzaming van Etten-Leur.;; 
 
 

b e s l u i t : 
 
 
1.     De bouw van een Circulair Ambachtscentrum met aanpassingen aan de milieustraat en 
nieuwbouw Gemeentewerf verder te ontwikkelen, conform variant 3a. 
2.     Voor het ontwikkelen van het Circulair Ambachtscentrum met milieustraat en nieuwbouw 
Gemeentewerf een totaalkrediet beschikbaar te stellen van € 18,3 mln. inclusief grondaankoop 1,8 
ha op het FriJado-terrein. 
3.     Voor het Circulair Ambachtscentrum en de aanpassingen aan de milieustraat de extra jaarlijkse 
lasten ter grootte van € 21,36 per aansluiting te dekken uit de afvalstoffenheffing en de inzet van de 
voorziening afval. 
4.     De extra jaarlijkse lasten voortkomend uit de nieuwbouw van de Gemeentewerf te dekken uit 
de Algemene Middelen en een dekkingsreserve te vormen voor het restantbedrag van de 
verkoopwaarde van de Hermelijnweg. 
 
 
Aldus besloten in de openbare raadsvergadering 
van 
 



 

 

 

 

De raad voornoemd, 

 

 

  

 
 

 

drs. W.C.M. (Wim) Voeten MBA 
griffier  

drs. M.C. (Marina) Starmans-Gelijns  
voorzitter 

 


